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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-5/2018 

Datum: 5. 6. 2018 

Z A P I S N I K 

 

29. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

31. 5. 2018, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Piran je sejo vodil župan Občine Piran Peter Bossman.    

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. FAGANELJ FLORIS MATEJ  

2. FAKIN DENIS   

3. FIKFAK SERGEJ   

4. FONDA BRUNO    

5. GROZIČ LUČANO      

6. HOT MEIRA 

7. JAKIN ROBERT   

8. JERETIČ MARJAN      

9. KORENIKA ANDREJ    

10. KRAŠEVEC FRANC    

11. LEGEN DALIBOR -odšel pri 8. točki   

12. MAKORIČ ŠPELIČ JERICA  

13. MASLO BEZER MILICA 

14. PREMRU LOVŠIN STANISLAVA  

15. RADIČ JELENA  

16. RADOJKOVIČ ALEN  

17. REBERNIK SNJEŽANA      

18. ROJEC MANUELA 

19. ROMANELLO NELI  

20. SFILIGOJ POLH ROSSANA 

21. SORGO DANIJELA 

22. STEGOVEC MILOŠ  

23. ŠTULAR VOJKA  

24. ŠVONJA MOJCA  
 

Odsotnost na seji je opravičil Slavko IVANČIĆ. 

 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 Aleš BULEŽAN, direktor občinske uprave, 
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 Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti, 

 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Mark ŠPACAPAN, višji svetovalec v Uradu za okolje in prostor,  

 Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe, 

 Kristina IVANČIČ, višja svetovalka v Uradu za premoženjskopravne zadeve,  

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka,  
 mag. Milena TRŽAN, predstavnica Inštituta za urbano ekonomiko, 

 Uršula KOREN, predstavnica PIA Studio, d.o.o.,  

 Mitja Rotovnik, predstavnik podjetja  INTERAKTA D.O.O. svetovanje in kulturni 

management. 

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA   

 

 Mitja Volčanšek (STA), 

 Nataša Čepar (Primorske novice), 

 Lea Širok (Radio Koper), 

 Franc Krajnc (Slovenski utrip), 

 Jaka Vran (24 ur). 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 26. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 24 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:  
 

Župan je svetnike in svetnice Občinskega sveta Občine Piran seznanil s spremembo vrstnega 

reda točk, da bo 12. točka predvidenega dnevnega reda  »Lokalni program kulture Občine 

Piran 2018-2021« obravnavana pod 2. točko. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 17. 4. 2018, 

2. Lokalni program kulture Občine Piran 2018-2021, 

3. Predlogi občinskih podrobnih prostorskih načrtov (prva obravnava): 

A)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Ob Belokriški, 

B)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Park cvetja,  

C)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Med vrtovi, 

4. Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Med 

vrtovi in OPPN Park cvetja (prva obravnava),  

5. Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Ob 

Belokriški (prva obravnava), 
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6. Predlog Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Piran (prva obravnava), 

7. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine Piran (prva obravnava), 

8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o določitvi volilnih enot za 

izvedbo lokalnih volitev v Občinski svet Občine Piran (skrajšani postopek), 

9. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 

Športni in mladinski center Piran (skrajšanji postopek), 

10. Predlog Odloka o načinu izvajanja gospodarske javne službe mestnega linijskega 

prevoza v občini Piran in organizaciji in načinu izvajanja šolskih prevozov (druga 

obravnava), 

11. Predlog izdaje soglasja k sodni poravnavi med Občino Piran in Hoteli Bernardin d.d., 

12. Poročilo o izvajanju projektov »ribiško pristanišče Seča« in »ureditev kanala Jernej«, 

13. Kadrovske zadeve, 

14. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 17. 4. 2018 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA potrdili zapisnik 28. redne seje Občinskega sveta z dne 17. 4. 2018 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Lokalni program kulture Občine Piran 2018-2021 

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti in Mitja Rotovnik, predstavnik podjetja  

INTERAKTA D.O.O. sta podala obrazložitev. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, namestnica predsednika Odbora za kulturo je podala pozitivno 

mnenje odbora s pripombami: 

- na št. 6 pod naslovom VIZIJA v tretjem odstavku namesto v skrajšani obliki izpiše v 

celoti naslov evropski projekt, z besedo » Interreg V-A Slovenija-Italija 2014-2020«, 

- na št. 46 IZREDNI DEL se v predzadnjem odstavku, namesto besedne zveze »Nel tempo 

di Tartini« zapiše »Al tempo di Tartini«. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Stanislava PREMRU LOVŠIN, Robert JAKIN in 

Vojka ŠTULAR. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Lokalni program kulture Občine Piran  2018-2021 s 

pripombo Odbora za kulturo. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Piran in se objavi na spletni 

strani Občine Piran: http://www.piran.si. 

 

http://www.piran.si/
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K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlogi občinskih podrobnih prostorskih načrtov (prva obravnava): 

A)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Ob Belokriški, 

B)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Park cvetja,  

C)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Med vrtovi, 

 

Mark ŠPACAPAN, višji svetovalec v Uradu za okolje in prostor in Uršula KOREN, 

predstavnica PIA Studio, d.o.o. sta podala obrazložitev k točki A,B in C. 

 

mag. Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podala pozitivno 

mnenje odbora k točki A,B in C. 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGOM ODLOKOV O 

OBČINSKIH PODROBNIH PROSTORSKIH NAČRTOV OB BELOKRIŠKI, PARK 

CVETJA in MED VRTOVI (PRVA OBRAVNAVA), NA 29. REDNI SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN 31. 5. 2018 

 

(ZVOČNI ZAPIS) 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Lep pozdrav vsem. Mislim, da je to, kar je 

zasnovano, zasnovano dobro, ampak eno stvar pa pogrešam. Gledala sem namreč še 

nadaljevanje, kaj bo potem pri opremljanju. Ena zadeva me je zmotila. Nekoč smo se namreč 

pogovarjali oz. dogovarjali, da bi na Belokriški dovolili večje objekte, večjo pozidavo, s tem da 

so tudi bolj razkošni in tudi večje parcele. Zdaj vidim, da je še vedno bruto 400 in tako dalje oz. 

500, če imaš 1.000 kvadratov parcele ali pa 800 parcele, tako da tukaj smo mislili, da bi to bile 

vile, ki bi bile mogoče bolj razkošne, če se ne motim … Vsaj to so bile nekoč neke smernice, 

kako bi se delalo. Mislim, da drugače pa je zasnova dobra, da so tudi vsi občani zadovoljni s 

tem, kar se trenutno dela, vsaj občani Belega Križa. Jaz bi pa pri tem in samo pri tem vse 

vprašala: glede na to, da ste nekje upoštevali, da je bilo treba deset smernic, tri smernice pa prav 

ob Belokriški niso bile dane, mislim, da sta dve smernici – ali so te smernice, ki bi bile dane k 

projektu, tako nujno potrebne in čigav je bil molk pri dobivanju teh smernic. Tukaj piše: prav za 

Belokriško sta dva nosilca, a nista imela smernic, pri Parku cvetja trije nosilci niso imeli 

smernic in pri Med vrtovi tudi trije nosilci niso imeli smernic. Zato me zanima, ali so te 

smernice bistvene ali ne. Drugo pa: Šentjane so spomeniško zaščitene, kar je edina zaščitena 

stvar, in sprašujem, če so bile upoštevane vse smernice spomeniškega varstva. Hvala. 

 

Uršula KOREN, predstavnica PIA Studio, d. o. o: Najprej glede smernic. Tisti, ki jih niso 

podali – so po navadi … ali je to nekaj v zvezi z obrambo, če ministrstvo nima posebnih zahtev, 

ali v zvezi z naravo, če ni ekološko kakšnih pomembnih območij, ki jih v teh primerih, v vseh 

treh pač ni. Glede kulture smo pa vse upoštevali, kar je bilo navedeno v smernicah kulture za 

območje severno ob Belokriške ceste. Tako da tam objekti ne morejo imeti ravne strehe, pa še 

neke druge značilnosti, da so tipološko bolj podobni tradicionalnim stavbam. Glede velikosti 

parcel pa … Parcele so vsekakor večje kot povprečne parcele. Niso samo 600 kvadratnih 

metrov, razen nekaj primerov. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Gospod Stegovec. 
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Miloš STEGOVEC, občinski svetnik: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Mene zanima, če 

ste upoštevali kak parameter glede parkirnih prostorov na sam objekt, ker predvidevam, da tu, 

vsaj kar se zdaj po Belem Križu gradi, je vsak objekt ne samo z enim stanovanjem, ampak so 

notri po štiri, tudi po pet in tukaj glede na to, da so eni po 500 kvadratov, predvidevam, da bo 

notri pet stanovanj krat najmanj dva avta in to je deset avtov. Ste ta pogoj kje dali, da mora 

investitor upoštevati tudi parkirna mesta na objekt? Hvala. 

Uršula KOREN, predstavnica PIA Studio, d. o .o: Ja, ta pogoj smo seveda navedli, tako da če 

želi investitor večstanovanjski objekt, mora zagotoviti ustrezno površino, imeti mora dovolj 

veliko parcelo za vsa parkirna mesta, ki jih potrebuje. V Parku cvetja pa je kot opcija mogoča 

garažna hiša. Npr. da bi se investitor odločil za celotno investicijo vseh devetih vil skupaj, bi 

verjetno potem zgradil garažno hišo in v tem primeru bi tudi za vsako stanovanje moral 

zagotoviti dve parkirni mesti. Kot je tudi omenil Mark, je veliko parkirišč, tudi zunanjih 

parkirišč na površini in v območju Belega Križa je omogočena graditev garaž, ki bi bila mogoče 

smiselna tudi na celotnem območju, tudi podzemnih garaž. Za vilo Marija je trenutno 

predvidena garaža z nekje 250 parkirnimi mesti, ampak število kletnih etaž ni omejeno, tako da 

tam bi lahko delno rešili problem parkiranja Portoroža. Na Belem Križu tudi z gradnjo garažne 

hiše. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Gospa Štular. 

Vojka ŠTULAR, občinska svetnica: Hvala lepa za besedo. Rada bi izrazila svoje zadovoljstvo, 

to je zelo velik projekt, trije OPPN. Kajti tisto področje je res izjemno – zlasti Med vrtovi in 

Parkom cvetja – zelo, zelo zanemarjeno. Želela bi opozoriti oz. povprašati, če ste bili pri samem 

načrtovanju še posebej pozorni na dostopnost za invalide, gibalno ovirane starejše, kajti to je 

zelo pomembno. Tu na tem filmčku smo videli, da je zelo veliko stopnic in mislim, da je sam 

teren izjemo zahteven, zelo strm in zato bi bilo treba pri bolj konkretnem načrtovanju imeti tudi 

to v mislih, da bi bili invalidom prijazni. Hvala. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Gospa Milica MASLO BEZER. 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala lepa. Čeprav to ni obvezna sestavina 

takšnega dokumenta, pa me vseeno zanima, glede na to, da imamo tukaj v teh treh OPPN zelo 

veliko parkov in zelo zahtevno infrastrukturo. Infrastruktura je nadvse pomembna in tudi 

potrebna in tudi parki so zelo pomembni za ljudi, vendar me zanima, ali je narejen kakršen koli 

začetni izračun glede na to, koliko je tukaj predvidenih površin za pozidavo in ali bo Občina 

lahko pobrala toliko komunalnega prispevka, da bo lahko zagotovila sredstva za to 

infrastrukturo in tudi za te parke, ki so predvideni. Druga stvar, ki me zanima. Tile parki so v 

soseskah, ki so predvidene za novo pozidavo, ni pa videti podrobnosti, kako je to povezano z že 

obstoječimi pozidavami. Torej jaz si ne bi želela, da so tile parki namenjeni izključno uporabi 

sosesk, ki se jih zdaj načrtuje, ampak tudi že obstoječih, ker če ne, potem smo pač naredili parke 

samo za tiste, ki bodo šele gradili tam vile, ne. Lepo bi bilo imeti kakšno prestižno vilo, na tej 

lokaciji si seveda nihče ne želi socialnih stanovanj, vendar je treba razmišljati tudi o tem, da so 

zadeve dosegljive tudi domačinom in ne samo bogatašem s kovčki denarja, ki so že tako 

pokupili preveč zemlje tukaj v naši občini. To je sicer bolj politično vprašanje kot pa za 

izdelovalce OPPN, ampak zanima me, če so preverjene finančne možnosti obsega tega javnega 

programa v povezavi s komunalnim prispevkom za površine, ki so predvidene kot površine, za 

katere se plačuje komunalni prispevek. Hvala. 
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Mark ŠPACAPAN, višji svetovalec na Uradu za okolje in prostor: Hvala za vprašanje. V 

bistvu bo to vprašanje zelo podrobno obrazloženo v 4. in 5. točki, kjer je … mogoče ... Se 

opravičujem, da nisem tega omenil. 4. in 5. točka sta program opremljanja oz. dva programa 

opremljanja za celotno območje, ki je na kratko finančni del OPPN in je vedno sestavni del 

OPPN in tam bo tudi še infrastruktura bolje obrazložena. Če bo potrebno, tudi sama zemljišča, 

kakšni odkupi so potrebni in v čigavi lasti so. 

 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Signor Fonda. 

Bruno FONDA, občinski svetnik: Grazie signor Sindaco. Io vorrei soltanto aggiungere 

qualcosa a quanto detto finora. Quello che si sta facendo con questo progetto, con questi tre 

progetti è quindi un ridimensionamento di quello che era un territorio degradato. Un territorio 

degradato che ovviamente aveva bisogno di una sistematizzazione. Però quello che mi pongo io 

come domanda ogni qualvolta qualcosa viene fatta è che si dovrebbe richiedere anche un 

rispetto di quella che è la struttura architettonico urbanistica di questa nostra città. Per non 

giungere, appunto, ai guai combinati tempo fa, anni fa, secoli fa in un territorio che si chiama 

oggi Portorose, grazie. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Grazie. Gospa Švonja. 

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Hvala za besedo in vsi lepo pozdravljeni. Mene pa 

zanima tisti del, ko ste predstavili pešpoti. V tem delu so namreč tri šole in vrtec in starši 

portoroške podružnice, naše piranske Osnovne šole Cirila Kosmača, nas že kar nekaj let 

opozarjajo, da je dostop do podružnice zelo otežen tako za vozila, vsekakor pa za otroke, da bi 

tam varno prečkali cesto in prišli varno do šole. Pločnika namreč tam sploh ni. To kar ste zdaj 

predstavili, se mi zdi zelo lepo, vendar ni dovolj natančno in tam s tiste slike nisem znala 

razbrati, kako načrtujete to pešpot, kajti do zdaj ni bilo narejenega nič. Vem pa, da je pot pod 

Dijaškim domom parcela, ki je v zasebni lasti, in vsakič poslušamo vedno znova, da je to težava, 

zaradi katere se tam pločnika ne more urediti, da bi otroci lahko prišli varno do šole. In drugo, 

to, kar je povedala gospa Štular. Pridružujem se mnenju, da v Centru za korekcijo sluha in 

govora imajo kar nekaj otrok, ki so na invalidskem vozičku in tudi tistih otrok, ki prihajajo v 

šolo z avtobusom. To je ogromen avtobus najmanj s 45 do 50 sedeži. Ko pripelje zjutraj otroke 

ob 8.00 in ob 15.00, ko jih odpelje, dobesedno zapre cesto in mislim, da je treba zelo dobro 

premisliti, kako se boste tega lotili, kajti ti otroci imajo to vsakodnevno urejeno, svoj prihod na 

šolo in odhod. Tako da bi okrog tega želela malo več pojasnil. Hvala. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Boste odgovorili na cestno ureditev. 

Uršula KOREN, predstavnica PIA Studio, d. o. o: Hvala za vprašanje. Smo seveda pomislili 

tudi na gibalno ovirane, nanje moramo tudi po zakonodaji misliti in je tudi v Odloku, v členu o 

zunanji ureditvi in javnih površinah navedeno, da morajo biti te ustrezno oblikovane za vse, in 

osvetljene in opremljene z mikrourbano opremo za vse uporabnike ob vseh časih. Glede pešpoti 

in območja šol so vse ceste v celotnem območju predvidene kot več ali manj dvosmerne, razen 

na tistem delu, kjer je predvidena enosmerna cesta – mimo vrtca. So pa v celoti vse ceste 

opremljene s pločnikom. Infrastruktura je zdaj zasnovana široko, kar široki prehodi so, kar ne 

pomeni, da ne more biti izvedena cesta ožja, kot enosmerna in pač še večji pločnik. Ampak 

vsekakor so povsod predvideni pločniki in varni prehodi, še posebno smo se s tem ukvarjali pri 

vrtcu in šoli. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Gospod Kraševec. 
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Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik: Ja, hvala za besedo gospod župan. Želel bi samo 

opozoriti na to, da zdaj mi tukaj bomo potrdili te tri OPPN, s tem pa bomo odprli ogromno 

novih gradbenih parcel na elitnih lokacijah v Portorožu. Gospa Maslo je prej omenila, da bi si 

želela, da bi si lahko tudi domačini kaj kupili, a močno dvomim, da bodo lahko prišli zraven. 

Zato apeliram na Občino in na vse tiste, ki boste v prihodnosti odločali o prodaji teh parcel, da 

jih čim boljše prodate in ta denar dejansko uporabite, da bomo lahko tudi za domačine zgradili 

kakšna stanovanja. Verjetno na kakšni drugi lokaciji, ne bo tako elitna, kakor so te, ampak 

mislim, da imamo po dolgih letih zdaj priložnost, da te lokacije, če jih že prodajamo, v bistvu če 

dovolimo tukaj gradnjo, da to prodamo po res takih cenah, ki bodo tej lokaciji primerne. Hvala. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Gospod Jakin. 

Robert JAKIN, občinski svetnik: Hvala za besedo. Lepo, pohvalno, tam bomo uredili vse 

tisto, kar je bilo zapuščeno, res je bilo grdo. Nehote pa se mi pojavlja to vprašanje – ne spet 

skočit' pokonci, češ »zmeraj nekaj najdeš« …v vsem mandatu je bilo par zazidalcev, zdaj pa kar 

trije hkrati in to pred volitvami. Ali delamo res za te ljudi, ki so gor, ali delamo to izključno za 

tistega, ki je prišel s kovčkom denarja in hoče tam zgoraj postaviti tiste lepe prestižne vile, o 

katerih smo do zdaj govorili. Hvala. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. V predstavitvi je Mark povedal,  kdaj smo 

začeli te OPPN, tako da verjemite, da tega nismo letos začeli, nemogoče je narediti OPPN v 

enem letu. Vsa tri območja nekako kričijo po ureditvi. Dobili smo pobudo od lastnice tiste 

parcele tam, to so stavbne parcele, in kot je Mark prej omenil, smo videli tudi priložnost, kako 

združiti vse tri v eno. Tako da naredimo en preboj iz Portoroža proti Fiesi, tako da to je tisto 

naprej. Verjemite, da ni kakšnega drugega ozadja. Res želimo urediti ta prostor. Gospa Premru 

Lovšin. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Jaz bi imela na oba repliko. Ogromno 

parcel je namreč že zdavnaj prodanih, sploh Med vrtovi oz. Park cvetja. Tudi na Šentjanah so 

ljudje dolga leta čakali, ker do zdaj niso mogli graditi, tako da …Občina pa ima tudi nekaj 

parcel, ki jih bo prodala in s tem pokrila komunalno infrastrukturo. Domačini imajo tudi nekaj, 

verjetno bodo morali nekateri tudi zaokroževati oziroma odkupiti občinsko premoženje, da bodo 

lahko stvari zaokrožili, ker tam gor je tudi nekaj črnih gradenj domačinov in tako naprej. Še 

posebno na Šentjanah. In ko se bodo te stvari legalizirale, bodo ljudje potrebovali parcele in 

verjetno bodo dokupovali, tako kot so do zdaj dokupovali tudi drugod, recimo v Parecagu, 

Sečovljah, da so zaokrožili in da so dobili funkcionalno zemljišče, tako kot je bilo dovoljeno oz. 

kot je bilo možno, da so lahko zgradili hišo. Je pa dejstvo, da je ravno Park cvetje mogoče 

najbolj vprašljiv. Ampak gospodje, ste pozabili, da smo se zadnjič odločili, da bomo tam v 

Parku cvetja poskrbeli, da se stvari uredijo in smo tudi menjali zemljišče s češkim podjetjem in 

Občino Piran? 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. ali je še kdo za razpravo glede OPPN Park 

cvetja ali pa OPPN Med vrtovi? To mislim, da je vse … Gospa Premru Lovšin. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: To sem prej pozabila. Se bom lotila tudi 

Parka cvetja. Ker Park cvetja se mi zdi glede na vse izjemen. Če pogledate, je Park cvetja 

najbolj pozidan. Teh devet vil z veliko kvadraturo, mislim, da to je, se mi zdi vseeno malce 

degradiran prostor, glede na to, da smo na Šentjanah lepo zasnovali, da smo lepo zasnovali Med 

vrtovi, lepo skomponirali notri, da smo pa tukaj s temi devetimi vilami in še s hotelom zraven, 

kar pa je vprašanje, če bo, glede na to, da so tam še vedno staroselci oz. domačini  ki stanujejo 
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tam notri. Upam, da jih novodobni prišleki ne bodo začeli izsiljevati, ko bo to sprejeto, tako da 

mislim, da je to vseeno malo preveč pozidano. Hvala. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Še kakšne pripombe, predlog? To je v prvi obravnavi, 

gospod Jeretič. 

Marjan JERETČ, občinski svetnik: Hvala za besedo. To, kar je bilo ravnokar rečeno glede 

teh, ki stanujejo v obstoječem, kjer naj bi nekoč nastal hotel – upam, da se bo ta zadeva do 

drugega branja pošteno razčistila, ker v nasprotnem primeru bomo morali zadevo nekoliko 

spremeniti, če bodo ti še do drugega branja nerešeni in bodo ostali v tem objektu. Hvala. 

Peter BOSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Zdaj bom dal vsak OPPN posebej na 

glasovanje. 

 

A)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Ob Belokriški       

(prva obravnava) 

 

Svetniki so z 21 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

                       SKLEP  

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu Ob Belokriški v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in stališči 

svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in stališčem Odbora za 

urbanizem, okolje in prostor. 

 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Ob Belokriški naj 

mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in odbora prouči in po možnosti upošteva pri 

pripravi predloga odloka za drugo obravnavo. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

B)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Park cvetja (prva 

obravnava) 

 

Svetniki so s 16 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu Park cvetja v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in stališči 

svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in stališčem Odbora za 

urbanizem, okolje in prostor. 

 

 

 



 

 

9 

 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Park cvetja naj 

mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in odbora prouči in po možnosti upošteva pri 

pripravi predloga odloka za drugo obravnavo. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

C)  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Med vrtovi 

(prva obravnava) 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

     SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu Med vrtovi v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in stališči 

svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in stališčem Odbora za 

urbanizem, okolje in prostor. 

 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Med vrtovi naj 

mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in odbora prouči in po možnosti upošteva pri 

pripravi predloga odloka za drugo obravnavo. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN 

Med vrtovi in OPPN Park cvetja (prva obravnava),  

 

Mark ŠPACAPAN, višji svetovalec v Uradu za okolje in prostor in mag. Milena TRŽAN, 

predstavnica Inštituta za urbano ekonomiko sta podala obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči 

je podala pozitivno mnenje odbora s pripombo: 

- da se individualne hiše omeji na največ tri stanovanjske enote. 

  

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOG ODLOKA O PROGRAMU 

OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OPPN MED VRTOVI IN 

OPPN PARK CVETJA (PRVA OBRAVNAVA), NA 29. REDNI SEJI OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE PIRAN 31. 5. 2018 
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(ZVOČNI ZAPIS) 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala lepa. Torej, glede na to, kar sem 

malo prej vprašala: to veste, da vem, da v programu opremljanja so take stvari tudi 

predstavljene, ampak ta ostanek 663.000 evrov, ta pozitivni učinek, zelo zlahka požreta dve 

podražitvi pri graditvi ceste recimo, ali pa kakšne druge infrastrukture. In je potem vprašanje 

tega pozitivnega učinka, zato upam, da bodo nekatere parcele na najelitnejših lokacijah, na 

katerih domačini žal ne bodo mogli kupiti parcele, dosegle bistveno višjo ceno glede na razmere 

na trgu. Želela bi si pa, da bi ostalo kaj več, da bi mogoče kupili tudi kako stanovanje za kakšno 

mlado družino, če je to dovoljeno seveda iz teh sredstev, ker ni nujno, da je. Ampak 663.000 se 

mi zdi zelo na tesno in je zelo nevarno, da to nekaj podražitev mimogrede požre, ne. Ne bom 

kritizirala tega, ker vem, da ste to zelo natančno in vestno vse naredili. Ampak se mi zdi nekam 

res na tesno. Hvala. 

 

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Gospod Kraševec. 

 

Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Ja, jaz bi se pridružil gospe Maslo. 

Tudi jaz imam pomisleke okrog teh cen. Bi se pa vrnil v leto 2008, mislim da je bilo 2008 – me 

bo gospa Vojka Štular popravila, če ne. Takrat ste vi prodajali parcele na Belem Križu in 

mislim, da je cena kvadratnega metra dosegla 800 €, leta 2006 … tako, 800 €. Danes imamo 

tukaj notri 200 € na kvadratni meter, mislim, da je to absolutno premalo. Mislim, da bi morale te 

postavke najmanj za 3-krat do 4-krat povišati in dati to potem na licitacijo. Ker če že prodajamo 

na teh elitnih lokacijah, potem lahko to dosežemo. Hvala za besedo. 

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Gospod Jakin. 

Robert JAKIN, občinski svetnik: Hvala za besedo. Enako kot moja dva predhodnika mislim, 

da je učinek relativno slab. Sploh pa, če ga primerjam s tistim, ki bo potem predstavljen, se 

pravi za Belokriško, ki ima 1.500.000 €, skoraj 1.600.000 € učinka. Zanima me pa – ne dvomim 

v vaše tehnične … saj gospa me niti ne posluša, ampak v redu. Zanima me: tam je nek vodovod 

na zelo čudnem kraju in gre točno po tem območju. In me zanima, ali je v teh investicijah tudi 

upoštevana prestavitev tistega vodovoda, kar je lahko pri tej zidavi ključno. S takim vodovodom 

to ne bo šlo skozi. Hvala. 

Mag. Milena TRŽAN, predstavnica Inštituta za urbano ekonomiko: Če dovolite, da začnem 

pri zadnjem vprašanju. Upoštevano je, vse predstavitve so upoštevane. Torej, to vrednotenje pa 

te faze so delali komunalci, natančno so vse preučili in tudi vse stroške in vse postavke, ki so 

bile v strokovnih podlagah vključene. Z vidika ovrednotenja ali pa ocene investicije 

predpostavljam, da je dovolj realna. Drugo, kar je: v Odloku predvidevam, da tudi investitorji 

lahko sklenejo pogodbo o opremljanju, kar pomeni, da bi sami zgradili novo komunalno 

opremo. To je dopuščeno, tudi po novem zakonu bo. In še kot naslednje: morda sem premalo 

poudarila, mi v tem programu opremljanja imamo omejene 400 kvadratnih metrov bruto 

površine, na to smo porazdelili vse stroške. Kar pomeni, da smo tudi naredili simulacijo in to bo 

tudi posebej prikazano v študiji, ta simulacija ob predpostavki, da bi se upoštevala bruto 

površina, torej do faktorja izrabe, ki je 0,5, tak je predpisan v OPPN. S tem dobimo tudi dodatna 

sredstva, torej komunalni prispevek. Poleg tega, če ste pa primerjali učinke za Belokriško, ima 

Občina na Belokriški, mislim da čez 11.000 kvadratnih metrov zemljišč, 12 parcel za graditev, 
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tukaj pa jih ima samo 5 za graditev, kar pomeni, da je učinek pri prodaji zemljišča seveda s tega 

naslova večji. 

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Hvala. Gospa Premru Lovšin. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Še enkrat pozdravljeni. Jaz sem že na 

Odboru rekla, da je mogoče infrastruktura malce preveč razkošno delana, in to čisto povsod. 

Ceste bi lahko bile izpeljane manjše, tudi če so dvopasovne, glede na to, da prihajajo, razen teh 

povezovalnih, da prihajajo praktično do objektov – razen tam, kjer gredo do šole in vrtcev. 

Drugače ni treba tako razkošnih cest delati, kar zmanjša stroške. Drugo, delali bomo tudi 

zadrževalnike vode. Vi dobro veste, da v Portorožu zadrževalniki vode so. Vode je ogromno, 

ampak je nič ne koristimo, niti ne vem, če se jo izkoristi za čiščenje cest. Mislim, da bi bilo, to 

sem že parkrat rekla na državnem ali pa na občinskem nivoju, da bi od investitorjev začeli nekaj 

zahtevati, namreč tako kot tujina to dela … Zadrževalniki vode se lahko uporabljajo tam, kjer se 

voda uporablja za sanitarno vodo. Pameten človek, ki razmišlja vnaprej, bo uporabljal vodo, 

deževnico in tudi podtalnico bo uporabil za to, da jo ima za sanitarno vodo. Treba bi bilo tudi v 

tej smeri razmišljati, da bi se čim manj vode porabilo oz. da bi se ti zadrževalniki vode pametno 

uporabili. Prvič, se opravičujem, da nisem vprašala na Odboru, ampak ali so parki v čisti 

domeni, v 100-odstotni domeni, da jih Občina naredi, koristili pa jih bodo vsi stanovalci. 

Mislim, da bi morali tukaj sodelovati tudi tisti, ki imajo, vsaj glede Parka cvetja oz. višje, da bi 

morali tudi sodelovati pri parku in ne samo Občina. Na Odboru smo bili absolutno za, da se 

omeji, ker do zdaj je bilo možno, da se lahko v enem objektu naredi več kot tri stanovanja. To 

pomeni ponovno degradacijo prostora, že tako je nekoliko degradiran. Tako da mislim, da se 

omeji na tri stanovanjske enote, to bi bilo zelo priporočljivo in dobro. Ampak potem se striktno 

držimo tega, ne pa, da se potem z zakoni zadeve izigravajo. Hvala. 

 

Svetniki so s 16  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

za območje OPPN Med vrtovi in Park cvetja v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, 

pripombami in stališči svetnic in svetnikov, ki so jih podali na današnji seji Občinskega sveta 

Občine Piran in stališčem Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči.  
 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Med 

vrtovi in Park cvetja naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnic in svetnikov ter Odbora 

preuči in po možnosti upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo.  

 

3. 

Ta sklep začne  veljati takoj. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN 

Ob Belokriški (prva obravnava), 
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Mark ŠPACAPAN, višji svetovalec v Uradu za okolje in prostor in mag. Milena TRŽAN, 

predstavnica Inštituta za urbano ekonomiko sta podala obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči 

je podala pozitivno mnenje odbora s pripombo: 

- da se individualne hiše omeji na največ tri stanovanjske enote. 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOG ODLOKA O PROGRAMU 

OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OPPN OB BELOKRIŠKI 

(PRVA OBRAVNAVA), NA 29. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

PIRAN 31. 5. 2018 

 

(ZVOČNI ZAPIS) 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Na Odboru smo se že pogovarjali, zato 

ponovno prosim, bom rekla bolj gospoda Marka, če je eno stvar pogledal. Glede vodovodnega 

omrežja smo se pogovarjali, da se ga gradi na Belem Križu in to s pomočjo evropskih sredstev. 

Vi ste ga pa v načrt zajeli, kot da ga bo treba na novo zgraditi, zato mi, prosim, odgovorite na to. 

Drugo, kar pa sem pri vseh teh OPPN pozabila, je to, kar bi položila na srce načrtovalcem: da 

pripombe, ki so jih dali občani, ko ste imeli razgrnitev teh projektov, da so nekatere pripombe 

zelo dobre. Zato bi lepo prosila, da se ne samo naše, ampak tudi njihove pripombe pri 

načrtovanju upošteva. Hvala. 

 

Mark ŠPACAPAN, višji svetovalec na Uradu za okolje in prostor: Vsekakor bo to 

preverjeno, do zdaj ni še bilo. Tisti »super-nadzor« pa sedi med nami – javno podjetje Okolje, 

kot veste, na OPPN vedno poda mnenje. Mi smo tudi smernice pridobili od njih in to je 

načrtovano v skladu z njihovimi usmeritvami. Ampak bomo konkretno še za to stvar preverili in 

tudi po eni strani, kot je bilo prej rečeno, ob dilemah oz. kjer smo mi zaznali, da bi lahko bilo to 

drugače, smo vedno nekako načrtovali konzervativno. To se pravi, da smo rajši dali kakšno 

investicijo več, pa se potem izkaže kot boljše, kot pa obratno. To mislim, da je vseeno boljše. 

Ker ste že izrazili dvom, če bo denar zadostoval, bomo preverili … čisto konkretno skupaj z 

Okoljem. So pa tudi drugi viri mogoče, to je vedno odprto, drugi viri, evropska sredstva, to je 

vedno odprto … ni da bi bilo to omejeno, ne. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Se oproščam, mogoče vprašanja nisem 

zastavila dobro. Pogovarjali smo se o vodovodnem omrežju. Kolikor vem, stoji tabla pri 

Belokriškem oz. tam pri balinarjih, da se dela vodovodno omrežje s pomočjo evropskih 

sredstev, zato me zanima, ali to velja ali ne. Vem pa, da se dela tudi kanalizacija, ker so že 

začeli in že delali na tej osnovi kanalizacijo čez celotne Šentjane. To vem, ker hodim gor in tudi 

ljudje se obračajo včasih na nas. Hvala. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Samo da odgovorim. Kanalizacija se ne dela z 

evropskimi sredstvi, to mi financiramo. Vodovod, tista tabla, ki je še vedno tam, postavljena je 

bila že pred leti, ko smo dobili denar od Evropske unije. V naslednji perspektivi Evropske unije 

bo sredstev za infrastrukturo bistveno manj, to je ena stvar. Druga stvar, občina Piran leži v 

zahodnem delu Slovenije, ki je bolj razvit kot vzhodni del in že v preteklih letih, zadnja 2 do 3 
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leta, je bilo več denarja namenjenega recimo vzhodnemu delu Slovenije. Tako da za vse razpise 

po navadi v zahodnem delu nismo bili uspešni, kajti vzhodni del je dobil več točk. Gospod 

Kraševec. 

Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik: Jaz bi se pri tej točki spet usmeril na ceno parcele. 

Portorož je elitna lokacija, ne samo v Sloveniji, tudi širše in elitne lokacije po svetu se določajo 

tudi s tem, po koliko se tam prodajajo nepremičnine oz. zemljišča. Zato mislim, da v bistvu ne 

smemo tako sramežljivo vstopati na ta trg nepremičnin. Če smo taka lokacija, kot smo, je prav, 

da tej lokaciji damo tudi pravo ceno. Verjetno ima Občina še kar nekaj parcel na manj elitnih 

lokacijah in tam bomo dejansko šli z nekimi cenami, ki bodo dostopne tudi za naše prebivalce in 

tako naprej. Tukaj pa si ne zatiskajmo oči, da bodo naši prebivalci to kupili. Tega ne bodo kupili 

naši prebivalci. To bodo kupili ljudje iz Vzhodne Evrope ali od ne vem kod. Zato tukaj 

postavimo najnižjo ceno, ampak naj bo zelo zelo visoka, da se bodo borili in se bodo tudi 

počutili zelo pomembni in bodo za to ceno tudi to kupili. Mislim, da je treba te cene absolutno 

popraviti. Hvala. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Gospodu Francu bom rekla tako. Trenutno 

se na tem območju prodaja parcela 600 kvadratnih metrov za ceno 270.000 evrov. 

 

Svetniki so s 16 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

za območje OPPN Ob Belokriški v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in 

stališči svetnic in svetnikov, ki so jih podali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in 

stališčem Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči.  
 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Ob 

Belokriški naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnic in svetnikov ter Odbora preuči in 

po možnosti upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo.  

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Piran (prva obravnava), 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Vojka ŠTULAR, predsednica Odbora za gospodarske javne službe je podala pozitivno 

mnenje odbora z naslednjimi pripombami: 

- Strokovne službe Občine Piran naj med prvim in drugim branjem predloga Odloka 

seznanijo in vključijo krajevne skupnosti v postopek kategorizacije občinskih cest. 
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- Strokovne službe Občine Piran naj pripravijo ustrezno informacijo o časovnih in 

finančnih aktivnostih, ki so potrebne za ureditev stanja obstoječih cest. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini 

Piran v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in stališči svetnic in svetnikov, 

ki so jih podali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in stališčem Odbora za 

gospodarske javne službe.  
 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Piran naj mnenja, 

predloge, pripombe in stališča svetnic in svetnikov ter Odbora preuči in po možnosti upošteva 

pri pripravi odloka za drugo obravnavo.  

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine Piran (prva obravnava), 

 

Kristina IVANČIČ, višja svetovalka v Uradu za premoženjskopravne zadeve je podala 

obrazložitev. 

 

mag. Meira HOT, predsednica Statutarno-pravne komisije je podala pozitivno mnenje 

komisije.  

 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA 

OBČINE PIRAN (PRVA OBRAVNAVA) NA 29. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE PIRAN 31. 5. 2018 

 

(ZVOČNI ZAPIS) 

Denis FAKIN, občinski svetnik: Hvala in lep pozdrav vsem skupaj. Mislim, da ne bo 

nejasnosti. Zdaj črtamo te zaselke iz volilnih, pač iz te zadeve. Ti ljudje bodo lahko še vedno 

volili ali ne bodo mogli voliti, ali bodo lahko volili samo za državnozborske pa ne za občinske – 

mislim, da je en kup nejasnosti. Jaz nisem še razumel, danes sem se že ves dan ukvarjal s tem, 

pa nisem še razumel, tako da bi potreboval odgovor. Hvala. 

 

Kristina IVANČIČ, višja svetovalka na Uradu za premoženjskopravne zadeve: S tem 

vprašanjem, vam moram povedati po resnici, se nisem ukvarjala, ker gre za vprašanje, ki se 

nanaša na volitve. Mi smo dejansko tukaj uskladili samo določbe Statuta, tako kot določa zakon 

o spremembah in dopolnitvah Zakon o ustanovitvi občin. Da je namreč treba te zaselke z 
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območja občine Piran črtati. Za drugo branje vam lahko za ostalo pripravim odgovor, ampak 

danes ga nimam. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Gospa Premru Lovšin. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Ne vem, zakaj hitimo z drugim členom in 

črtamo vsa naselja, glede na to, da se arbitraža do danes še ni spoštovala oz. se je ne spoštuje in 

tudi ne vem, kaj se bo naprej dogajalo. Tako da jaz bom rekla tudi nekoliko z mojimi člani 

DeSusa, z nekaterimi sem se tudi pogovarjala, res, da je država, da so na Vladi to sprejeli, 

ampak mislim, da se nekatere stvari prehitevajo. Tako da bom rekla v imenu DeSusa Piran: jaz 

2. člena ne bom podprla. 

Kristina IVANČIČ, višja svetovalka na Uradu za premoženjskopravne zadeve: Samo to 

pojasnilo, pač … Zakon, ki ga moramo pač spoštovati, določa, da je treba splošne akte Občine 

Piran s tem zakonom uskladiti v treh mesecih po njegovi uveljavitvi. Uveljavljen je bil zdaj, rok 

treh mesecev pa hitro poteče. Računamo tudi na to, da je Statut treba obravnavati v dveh 

obravnavah. Za samo proceduro na Občinskem svetu sta potrebna približno 2 meseca, zato da se 

s tem Zakonom uskladi. Zato smo takoj pripravili spremembo Statuta … poleg seveda še zaradi 

drugih razlogov, kot sem jih že na začetku navedla, poleg drugih zakonov. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: … ima repliko … 

Denis FAKIN, občinski svetnik: Torej do naslednjega branja boste povedali konkretno, če 

bodo lahko ti ljudje volili ali ne? Mislim, lepo bi bilo, no … 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Gospa Maslo Bezer. 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala. Moji predhodniki so mi pokurili 

nekaj goriva, ne … želela sem vprašati iste stvari. Ne glede na to, da se sprememba sprejema v 

dveh branjih, bi pričakovali glede na to, da smo eno od območij v državi, ki z arbitražno 

razsodbo izgubljamo teritorij, da se tudi na Občinskem svetu pojavijo predstavniki države in 

pojasnijo ta vprašanja. To, kar mi zdaj sprašujemo, bi nam nekdo moral tukaj že pojasniti. Zato 

bi predlagala, da se jih za drugo branje pač prepriča, da bi bilo spodobno, da pridejo. Naj si 

nekdo vzame čas, kak državni sekretar ali sekretarka, da te stvari pojasni, ker – kot je povedala 

kolegica Stanka – je sicer tako, da mi priznavamo, naša država priznava arbitražno razsodbo, 

Hrvaška pa je ne priznava. Na Balkanu bi rekli tej zadevi, da je to »čardak ni na nebu ni na 

Zemlji«, se pravi »dvorec ne stoji ne na tleh ne v oblakih«. In zdaj mi tukaj na podlagi zakona, 

ker moramo to uskladiti v treh mesecih, sprejemamo nekaj, v kar nismo prepričani. Jaz nisem 

prepričana, da je dobro, da mi to sprejmemo glede na to, da se ta zgodba z arbitražo še ni 

končala. Malo prehitevamo, torej jaz tega ne bom podprla. Hvala. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Gospod Grozič. 

Lučano GROZIČ, občinski svetnik: Ja, večina je že nekaj vprašala, pa bom še jaz. Kdo bo 

servisiral te zaselke zdaj? Recimo javno podjetje Okolje, kolikor vem, servisira samo v svoji 

državi. Ne vem, da bi nekdo iz Kopra servisiral v Trstu, »Marjetica« ali kaj jaz vem … Druga 

zadeva je, kaj bo s tem teritorijem, če Hrvaška ne sprejema razsodbe. Bo to teritorij od nikogar, 

lahko Joras zapiči zastavo in reče to je nova Slovenija, republika? Meni se zdi to res zelo hitro 

in tudi jaz si ne upam glasovati za tole, ker bodo velike posledice zaradi takšnega odloka. Tu ni 

samo občina, tukaj država ne vem, kaj dela. Mislim, da mora stvari prej pripraviti, ne pa to 
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preložiti na ljudi. In glede volitev se ne bojim toliko, ker dejansko volijo kot volijo – danes iz 

Argentine. Če so Slovenci, lahko volijo tudi tam, ne … ja res, na občinskih pa ne morejo, se 

opravičujem. To je bilo vprašanje ali za državne ali za občinske, ampak še vedno me zanima, 

kako je to urejeno in vidim, da očitno to ni nič urejeno, ker odgovorov pač ni. Bomo videli na 

drugem branju, kako bo, če bo šlo. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Gospod Kraševec. 

Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik: Ja, hvala za besedo. Tudi jaz sem zmeden in ne vem, 

kako naj glasujem pri tej zadevi. Enostavno črtati določen teritorij, se pravi določene vasi iz 

Slovenije ven. V redu, zakon je bil sprejet, mi moramo to v treh mesecih sprejeti, ampak 

pričakujem, tako kot je rekla gospa Maslo, da bo prišel nekdo z Vlade in nam malo bolj 

podrobno pojasnil, kaj to dejansko pomeni, glede na to, da Hrvaška tega arbitražnega sporazuma 

ne spoštuje, mi pa v bistvu že določene dele. Se pravi svoje ozemlje črtamo ven in v bistvu te 

prebivalce puščamo nekje v zraku, ne bodo niti na Hrvaškem niti pri nas. Se čisto strinjam z 

gospodom Grozičem, kdo bo potem tam smeti pobiral, kako bo z elektriko, kje bodo ti ljudje 

volili in tako naprej. Mislim, da je preveč nejasnosti okrog te zadeve, zato bom jaz danes 

glasoval proti.  

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Samo eno pojasnilo, ker so rekli, da država bi 

morala biti tukaj. Ko so se začeli ti pogovori s prebivalci zaselkov, je bilo rečeno, da prebivalci 

zaselkov niso hoteli tega na javni razpravi, to je kot prvo. Druga stvar: lahko povem, da tudi 

Vlada ni želela, da imamo javno razpravo o tem. Glede tega, kaj lahko pričakujete. Osebam, ki 

so se na žalost znašle na drugi strani, je Vlada obljubila, da bodo lahko ohranile vse ugodnosti, 

ki jih imajo do zdaj. Vem – ali pa razmišljam – da to pomeni tudi volilno pravico. Saj veste, 

takrat so jim obljubili, da lahko zdravstvo imajo tukaj, šolstvo imajo tukaj in tako … Tako da to 

je to. Še na eno stvar vas moram opozoriti, da določene osebe so že začele prihajati na Občino 

po pomoč. To pomeni, da že iščejo druge možnosti, želijo graditi v naši občini. Tako, da če mi 

ne bomo sprejeli določenega Statuta, ne bomo mogli pomagati, vse to je v paketu. Samo da vam 

povem, da tudi jaz nisem zadovoljen z rezultatom arbitraže, ker nismo dosegli, kar smo najbolj 

želeli, ampak arbitraža je tukaj. Vlada je to sprejela, Vlada tudi vodi aktivnosti v Evropski uniji, 

da se prisili Hrvaško, da se usede in da se ta arbitražni sporazum upošteva. To je moj komentar. 

Vsekakor bom za drugo branje prosil, da nekdo pride z Vlade, in kot ste želeli, da razpravlja. 

Opozoril bi še na eno stvar. Če danes tega ne sprejmemo, tudi pomisleke, potem bo to … če ne 

sprejmemo tega z dvotretjinsko večino – ker Statut moramo sprejeti dvotretjinsko … To zdaj 

pomeni, da v bistvu v prvi obravnavi ni bil sprejet. Gospa Hot. 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala lepa. Morda samo na začetku, vsekakor nihče od 

nas ni zadovoljen s tem, da smo izgubili to ozemlje, vendar dejstvo je, da gre za mednarodni 

pravni akt, ki velja v mednarodne pravu in ga Republika Slovenija priznava. Mi priznamo 

arbitražo in zakonodaja za izvedbo same arbitražne sodbe je bila že sprejeta in velja. In mi kot 

pravna država sledimo mednarodnopravnim pogodbam in zakonodaji in je prav, da tudi mi kot 

Občina tudi temu sledimo in zakonodajo uveljavimo. Glede same volilne pravice: šla sem 

pogledat tako imenovani »interventni« zakon glede reševanja odprtih vprašanj v zvezi s 

prebivalci, ki so v teh zaselkih živeli in ki so zaradi izgube zemljišča izgubili določena 

upravičenja. Tu ne piše konkretno glede volilne pravice za lokalne volitve, vendar je velika 

večina izbrala opcijo preselitve v Slovenijo, kar pomeni, da bodo dejansko lahko glasovali na 

lokalnih volitvah, prav tako ne izgubljajo državljanstva. Še vedno so naši državljani in imajo 

volilno pravico. Pri socialnih zadevah ostajajo upravičeni do vsega. Tako da v tem kontekstu bi 
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bilo treba uveljaviti obljubo, ki smo jo dali, in sicer v tem kontekstu pomoči. Ljudje v tem 

zaselku so vložili prošnjo na Občino Piran. Mislim, da bi morali vsi temu slediti in sicer pri 

opciji preselitve v Republiko Slovenijo prosijo za oprostitev komunalnega prispevka, če bodo v 

naši občini gradili. Apelirali smo na Vlado, naslovili vprašanje na Komisijo, ki je v bistvu 

pristojna za uveljavitev arbitražne sodbe, in prošnjo, da se ta opcija uveljavi že po zakonodaji, v 

tem tako imenovanem »interventnem« zakonu. Vendar temu niso ugodili, tako da so v 

oprostitev komunalnega prispevka zavrnili, nas pa napotili na možnost oprostitve finančnega 

prispevka. Kot so oni dali finančni prispevek za selitev v Slovenijo, lahko mi kot občinski 

svetniki damo finančni prispevek v smeri komunalnega prispevka. Torej mi jim financiramo 

komunalni prispevek, to bo najbrž posebna točka na občinski seji. Ampak mislim, da je 

pomembno, da smo vsi seznanjeni, vsaj z mojega stališča. Jaz to opcijo zelo podpiram, ker so to 

ljudje, ki so dejansko izgubili tudi dom, lahko tako rečemo, in se želijo preseliti v to občino, 

zato jim je treba pomagati. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Gospod Jakin. 

Robert JAKIN, občinski svetnik: Hvala za besedo. Jaz bi pa poleg tega, da sem zmeden, da ne 

vem, kaj narediti, tako kot večina ljudi tukaj predlagal, da daste to kot točko dnevnega reda, pa 

naj pridejo spremembo razložit. Na najosnovnejša vprašanja, na katera bi lahko vsak predvidel, 

da se bodo pojavila, nimate odgovora. Skoraj smešno, pa pri tako pomembnem vprašanju, kot je 

to! Tako da vzemite si to kot kritiko. Hvala. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Signore Fonda. 

Bruno FONDA, občinski svetnik: Grazie. Io vivo su quel territorio e in certo qual modo mi 

sono informato com’è la situazione. Faccio l`esempio della mia famiglia, per quanto  concerne 

la moglie. Sono alcuni che, pur vivendo dalla parte slovena attuale, andavano a scuola a Buie, 

diversi sono questi. Quello che però, mi da l`idea di tutto l`insieme è  che è un caos completo 

ormai, cioè`, non c’è niente di chiaro. E non essendo niente di chiaro bisognerebbe che qualcuno 

che ci chiarisca. Come il fatto ad esempio che chi dovrebbe lasciare il territorio, pensa di 

lasciare il territorio croato per costruirsi la loro casa in Slovenia, automaticamente hanno 

intenzione di tenersi anche la proprietà nel territorio croato. Quindi mi sembra un assurdo, quasi 

quasi preferisco io a trasferirmi a Scodelin e così ho la possibilità di avere  ancora un' altra 

costruzione. Arriviamo alla commedia dell'assurdo. Questo è peggio che il teatro dell'assurdo, in 

realtà. Per questo motivo sono molto indeciso di come dare il mio voto. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Gospa Štular. 

Vojka ŠTULAR, občinska svetnica: Hvala lepa za besedo. Mislim, da ni nihče izmed nas 

vesel, da danes o tem razpravljamo. Mogoče to, da razpravljamo, še, ampak da bi odločali, pa 

verjetno zelo, zelo težko. Med nami je prvi župan, ki mu je verjetno najbolj težko pri srcu ob 

tem vprašanju, ki je danes pred nami. Zato ker imamo več vprašanj kot odgovorov. Mi tega, 

razen kar smo spremljali po sredstvih javnega obveščanja, pravzaprav ne poznamo. Jaz imam 

predlog. Če se bo gospod župan s tem strinjal, ker kot kaže, dvotretjinske večine ne bomo 

dosegli. Zato predlagam, da danes opravimo samo razpravo in da glasujemo drugič, ko bodo 

prisotni tudi predstavniki države. Mislim, da na drugi obravnavi lahko glasujemo drugače kot 

pri – bom rekla – referendumu. Da župan to pripravi, da to opravimo prihodnjič, ko bodo tukaj z 

nami in ko bomo dobili vse ustrezne odgovore. Hvala lepa. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Gospod Jeretič. 



 

 

18 

 

Marjan JERETIČ, občinski svetnik: Pravzaprav sem mislil to, kar je Vojka predlagala oz. 

sem mislil predlagati, če je možno, da točko umaknemo z dnevnega reda. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Je možno, ja. 

Marjan JERETIČ, občinski svetnik: Potem predlagam umik točke z dnevnega reda. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Lahko umaknemo točko, ampak 45. člen pravi: »Če 

občinski svet o zadevi, ki jo je obravnaval, ni končal razprave ali ni pogojev za odločanje ali 

občinski svet o zadevi ne želi odločati na isti seji, se razprava oz. odločanje o zadevi preloži na 

eno izmed naslednjih sej.« Tako, da lahko. O tem je treba glasovati, gospod Fakin. 

Denis FAKIN, občinski svetnik: Jaz bi vseeno mogoče še razmislil o tem, ker je dejansko 

država vodila pogajanja z njimi in prišli so do nekih zaključkov, podpisali so neke pogodbe, 

dobili so neko odškodnino. Ne bi rad, da se zdaj po volitvah zadeva obrne tudi na vladi na drugo 

stran in da jih v bistvu oškodujemo še enkrat. Kakorkoli že, ne bi rad, da gre to v škodo 

krajanov. Krajani so se sprijaznili s tem, kar se je zgodilo. Dobili so odškodnino, nekih bistvenih 

problemov nimajo, tako da ne vem, če to ni pametno, da sprejmemo. Se pa strinjam, da to 

preložimo na drugič. Ne bi pa rad povzročal težave njim, ker država je vodila neke pogovore z 

njimi in je prišla do nekih zaključkov in do nekih podpisov. Kolikor je meni znano, so vsi 

zadovoljni in se hočejo nekateri vrniti, tisti, ki nočejo, bodo pa ostali tam. Tako, da je res 

pametno, da to premislimo, da bomo drugič odločali o tem. Vseeno pa moramo vedeti, da oni so 

se s tem kakorkoli že sprijaznili in da so za to dobili neko odškodnino. Ne smemo pa to stvar 

zaustavljati, glede na to, da je zadeva delikatna med …lahko pač pride neka druga vlada, ki bo 

razmišljala drugače, in se vse skupaj lahko obrne na glavo. Edino tega se bojim, drugo me ne 

skrbi. Se bojim, kaj se bo zgodilo pri volitvah. Hvala. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Zdi se mi, da ima gospa Stanislava Premru 

Lovšin repliko. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: No, jaz bi gospodu Fakinu tako rekla. 

Vseeno, glede na to, da je bila ta točka totalno, mislim, dokaj nepripravljena, da so vsi svetniki 

tukaj malce zmedeni in da je mogoče vsa stvar malce preuranjena, zato ker so v nedeljo … 

Karkoli se lahko tudi spremeni. Jaz mislim, da bi bilo vseeno dobro počakati, vseeno bi bilo 

dobro dobiti razlago in se strinjam z gospodom Jeretičem, da se točka premakne na naslednjo 

sejo, ko bomo imeli več odgovorov. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Gospod Korenika. 

Andrej KORENIKA, občinski svetnik: Hvala za besedo, saj bolj ali manj je bilo zdaj vse 

povedano. Tudi z Denisom se v glavnem strinjam, ampak ko bo druga obravnava, bo že tudi 

nova vlada. Tako da jaz vidim problem samo v tem, da danes niso bili povabljeni ljudje, ki bi 

lahko odgovorili na naša vprašanja in mislim, da potem bi mi lažje odločali. Jaz sicer vem, kako 

bi glasoval, ker večino odgovorov mislim, da jih poznam, ampak vseeno je prav, da to predstavi 

nekdo, ki to pozna podrobno. Tako da se strinjam, da se točko preložimo in se potem to čim 

hitreje izpelje. Hvala. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Gospa Romanello. 

Neli ROMANELLO, občinska svetnica: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Soglašam z 

zadnjimi predlogi, da se to umakne, kajti menim, da ne glede na to, da so volitve in da bo nova 
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vlada, tukaj bomo ostali isti občinski svetniki, ki se trudimo v dobro svojih občanov in krajanov. 

In če bomo dobili boljše informacije, bomo lahko mirno glasovali tako, da bomo vedeli, da ne 

bomo nikogar ogrožali. Torej počakajmo en mesec. Če imamo časa tri mesece, potem to ni 

nobena katastrofa. Hvala. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Gospod Radojkovič. 

Alen RADOJKOVIČ, občinski svetnik: Hvala za besedo. Jaz tukaj ne vidim problemov glede 

na to, da so v nedeljo volitve. Bolj to, da smo tu vsi zmedeni glede odločanja. Jaz bi se držal 

tega, da moramo v treh mesecih izpeljati to spremembo našega Statuta zaradi spremembe 

zakona. To ne pomeni samo tega, ampak vse te točke oz. vse spremembe. Tako da jaz nisem za 

to, da bi danes umaknili točko z dnevnega reda, ker je bilo pravilno, da smo se o tem danes 

pogovarjali, kar pomeni, da je to prvo branje, sámo odločanje pa prestavimo na naslednjič. 

Imam pa vprašanje: ali smo prvi, ki sprejemamo to spremembo zaradi spremembe zakona oz. ali 

v Sloveniji je še kakšna občina, ki mora to narediti? Hvala. 

Kristina IVANČIČ, višja svetovalka na Uradu za premoženjskopravne zadeve: Torej, po 

mojem vedenju smo mi edina Občina, ki ji je zakonodajalec to naložil in sicer iz preprostega 

razloga, ker očitno … jaz nisem preštudirala ostalih določb, ampak spremembo Zakona o 

ustanovitvi občin. Pač to je krovni zakon, ki določa, kako so ustanovljene občine in kaj spada 

pod določene občine. Najverjetneje pa je samo v primeru Občine Piran šel tako podrobno, da je 

določil zaselke. Po navadi se napiše: Občino Piran sestavljajo, ne vem: Sečovlje, Padna, Sv. 

Peter … tukaj pa so ti zaselki, kar ni običajno, da je napisano. Predvidevam, da je samo v tem 

primeru bil zakonodajalec tako podroben, da je zaradi tega moral zdaj to črtati z zakonom. Ker 

ta Zakon o ustanovitvi občin bi bil potem v neskladju z drugo zakonodajo, ki jo je država 

sprejemala v zvezi z izvajanjem arbitražne razsodbe in zato se ta Zakon nanaša samo na občino 

Piran in posledično smo mi, predvidevam, edina občina, ki mora spremeniti določbo Statuta. 

Zakaj? V Statutu imamo navedene te zaselke. Mi s Statutom, zdaj s to spremembo, mi ne 

spreminjamo meje občine, ker je ni nikjer, ker je pač ta meja določena drugje, ampak mi črtamo 

te določbe Statuta, ker ti zaselki »de fakto« glede našega zakonodajalca, Državnega zbora, niso 

več na teritoriju Republike Slovenije. Zato ta zakon o spremembi. Zakon ima pač par členov, 

ampak vsi se nanašajo samo na Občino Piran. Tako da predvidevam, da smo edina občina, ki se 

mora o tem odločati. 

Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Hvala. Kot sem rekel, v bistvu, to ni umik točke, to se 

samo preloži odločanje, to bo glasovanje. Tako da bom to dal na glasovanje, da preložimo 

odločanje te točke na naslednjo sejo. Glasujmo. 

Mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka: Odločanje o naslednji točki – sklep, da 

preložimo na naslednjo sejo. Prva obravnava je bila zdaj opravljena, odločanje se preloži na 

naslednjo sejo. Se da, po poslovniku, po 45. členu Poslovnika: »Če občinski svet ne želi odločati 

na isti seji se preloži …« 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Torej pomeni, da bomo imeli na naslednji 

seji prvo in drugo branje oz. je prvo branje preneseno na naslednjo sejo in čez pet minut že 

druga obravnavo. Odločanje, se opravičujem. 

Mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka: Ja, da je odločanje na naslednji seji …  
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Peter BOSSMAN, župan občine Piran: Stanka, to je možno, ni nujno. To je možno, ampak ni 

nujno. 

Svetniki so z 21 glasovi  ZA in 1 PROTI  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran preloži odločanje o spremembah in dopolnitvah Statuta Občine 

Piran v prvi obravnavi na eno izmed naslednjih sej Občinskega sveta Občine Piran. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Župan odredi 15 minut odmora. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o določitvi volilnih enot za 

izvedbo lokalnih volitev v Občinski svet Občine Piran (skrajšani postopek), 

 

Skrajšani postopek: 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o določitvi 

volilnih enot za izvedbo lokalnih volitev v Občinski svet Občine Piran po skrajšanem 

postopku. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve je podala obrazložitev. 

 

mag. Meira HOT, predsednica Statutarno-pravne komisije je podala pozitivno mnenje 

komisije.  

 

Prva obravnava:  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Robert JAKIN, Stanislava PREMRU LOVŠIN, 

Andrej KORENIKA in mag. Milica MASLO BEZER. 

 

Svetniki so z 20 glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 
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SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o določitvi 

volilnih enot za izvedbo lokalnih volitev v Občinski svet Občine Piran v prvi obravnavi. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Druga obravnava: 

 

Svetniki so z 21 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o določitvi 

volilnih enot za izvedbo lokalnih volitev v Občinski svet Občine Piran. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 

Športni in mladinski center Piran (skrajšanji postopek), 

Skrajšani postopek: 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 

Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran po skrajšanem postopku. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev. 

 

mag. Meira HOT, predsednica Statutarno-pravne komisije je podala pozitivno mnenje 

komisije.  
Lučano GROZIČ, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

 

 

 



 

 

22 

 

Prva obravnava:  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Andrej KORENIKA, Robert JAKIN, Stanislava 

PREMRU LOVŠIN, Franc KRAŠEVEC, mag. Milica MASLO BEZER in Rossana SFILIGOJ 

POLH  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 

Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran v prvi obravnavi. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Druga obravnava: 

 

V razpravi je sodelovala občinska svetnica Stanislava PREMRU LOVŠIN. 

 

Svetniki so z 21 glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 

Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o načinu izvajanja gospodarske javne službe mestnega linijskega 

prevoza v občini Piran in organizaciji in načinu izvajanja šolskih prevozov (druga 

obravnava), 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 
 

Vojka ŠTULAR, predsednica Odbora za gospodarske javne službe je podala pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o načinu izvajanja gospodarske javne službe 

mestnega linijskega prevoza v občini Piran in organizaciji in načinu izvajanja šolskih prevozov. 
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2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog izdaje soglasja k sodni poravnavi med Občino Piran in Hoteli Bernardin 

d.d. 

 

Kristina IVANČIČ, višja svetovalka v Uradu za premoženjskopravne zadeve je podala 

obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči 

je podala pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Stanislava PREMRU LOVŠIN in Franc 

KRAŠEVEC 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje soglasje k osnutku besedila sodne poravnave med Občino Piran 

in Hoteli Bernardin d.d..  

2. 

Župana se pooblasti za podpis sodne poravnave, ki je priloga k temu sklepu. 

 

 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Poročilo o izvajanju projektov »ribiško pristanišče Seča« in »ureditev kanala 

Jernej« 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem in Karmen PINES, vodja Samostojne 

investicijske službe sta podala obrazložitev. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Milica MASLO BEZER, Franc 

KRAŠEVEC, Bruno FONDA, mag. Meira HOT, Vojka ŠTULAR in Miloš STEGOVEC. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 
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SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s Poročilom o izvajanju projektov »Ribiško 

pristanišče Seča« in »Ureditev kanala Jernej«. 

        

2. 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

Kadrovske zadeve 

 Razrešitev odgovornega urednika lokalnega glasila Občine Piran 

 

mag. Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  je 

predstavila predlog komisije. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran razreši Slavico Tucakov, iz Novega mesta, Kandijska 52, s funkcije 

odgovorne urednice lokalnega glasila Občine Piran. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 Imenovanje odgovornega urednika lokalnega glasila Občine Piran 

 

mag. Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  je 

podala soglasje komisije k imenovanju odgovorne urednice lokalnega glasila Občine Piran. 

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Franc KRAŠEVEC in Robert JAKIN. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje: 

Nušo Pevc iz Pirana, Rozmanova 61, za odgovorno urednico lokalnega glasila Občine Piran za 

mandatno dobo štirih let. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 Mnenje o kandidatu za ravnatelja Javnega zavoda Centra za usposabljanje Elvira 

Vatovec Strunjan 
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mag. Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  je 

predstavila predlog komisije k imenovanju ravnatelja Javnega zavoda Center za usposabljanje 

Elvira Vatovec Strunjan. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje pozitivno mnenje k imenovanju Korada Lešnika iz Kopra, 

Stjenkova 11, za ravnatelja Javnega zavoda Center za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 Mnenje o kandidatki za ravnateljico Gimnazije Antonio Sema Piran 

 

mag. Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  je 

predstavila predlog komisije k imenovanju ravnateljice Gimnazije Antonio Sema Piran. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje pozitivno mnenje o kandidatki za ravnateljico Gimnazije 

Antonio Sema Piran, Aleksandri Rogić iz Portoroža, Ukmarjeva ulica 22. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Obalne lekarne Koper 

 

mag. Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  je 

podala soglasje komisije k imenovanju direktorice javnega zavoda Obalne lekarne Koper. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje soglasje k imenovanju Katje Gombač Aver, mag. farm. za 

direktorico javnega zavoda Obalne lekarne Koper. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 
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 Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Piran 

mag. Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  je 

seznanila občinske svetnike, da komisija ni sprejela dokončne odločitve o soglasju k 

imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Piran. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Vojka ŠTULAR, mag. Meira HOT, Franc 

KRAŠEVEC, Stanislava PREMRU LOVŠIN, mag. Milica MASLO BEZER in Denis FAKIN. 

 

Svetniki so z 18 glasovi  ZA in 3 PROTI 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje soglasje k imenovanju Matjaža Krajnca, dr. med. spec. ORL, 

za direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Piran, za mandatno dobo štirih let. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi 

 

Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik je podal pobude: 

 

Odbor za gospodarske javne službe je podal pobudo: 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica je podala pobude: 

 

Bruno FONDA, občinski svetnik je podal pobude 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:48 uri. 

 

 

 

 

Zapisnik pisala   Zunanja svetovalka                               Župan Občine Piran 

Nataša Karlaš          mag. Patricija Višnjevec                                Peter Bossman 
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